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Abstract (en)
[origin: CN117013303A] The invention relates to a contact insert (4, 5) for a plug connector part (2, 3) that can be connected to a mating plug
connector part in a plug-in manner, comprising a holding frame (41, 51) and at least one contact module (40, 50) having a module housing (406,
506) and at least one electrical contact element (62, 72) for electrically contacting the mating plug connector part, wherein the at least one contact
module (40, 50) can be attached to the holding frame (41, 51) in order to form a contact insert (4, 5). The contact insert also has at least one
conductor plug connector (6, 7) which is connected to an electrical conductor (60, 70) and which has an insulating body (61, 71), a locking element
(65, 75) for locking the at least one conductor plug connector (6, 7) to a mating plug connector part, and an actuating element (64, 74) which can
be moved relative to the insulating body (61, 71) in order to unlock the locking element (65, 75). The module housing (406, 506) has at least one
receiving opening (401, 501) into which an actuating element (64, 74) of the at least one conductor plug connector (6, 7) can be inserted in order to
be connected to the module housing (406, 506).

Abstract (de)
Ein Kontakteinsatz (4, 5) für ein steckend mit einem Gegensteckverbinderteil verbindbares Steckverbinderteil (2, 3) umfasst einen Halterahmen
(41, 51) und zumindest ein Kontaktmodul (40, 50), das ein Modulgehäuse (406, 506) und zumindest ein elektrisches Kontaktelement (62, 72)
zum elektrischen Kontaktieren mit dem Gegensteckverbinderteil aufweist, wobei das zumindest eine Kontaktmodul (40, 50) zur Ausbildung des
Kontakteinsatzes (4, 5) an den Haltrahmen (41, 51) ansetzbar ist. Der Kontakteinsatz weist zudem zumindest einen mit einer elektrischen Leitung
(60, 70) verbundenen Leitungssteckverbinder (6, 7) auf, der einen Isolierkörper (61, 71), ein Verriegelungselement (65, 75) zum Verriegeln
des zumindest einen Leitungssteckverbinders (6, 7) mit dem Gegensteckverbinderteil und ein relativ zu dem Isolierkörper (61, 71) bewegbares
Betätigungselement (64, 74) zum Entriegeln des Verriegelungselements (65, 75) aufweist. Das Modulgehäuse (406, 506) weist zumindest eine
Aufnahmeöffnung (401, 501) auf, in die das Betätigungselement (64, 74) des zumindest einen Leitungssteckverbinders (6, 7) zur Verbindung mit
dem Modulgehäuse (406, 506) einsetzbar ist.
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